
Klub Hoopers z.s., Horská 816/14, 352 01 Aš 
                (dále jen klub) 
 

Zápis výborové schůze ze dne 5.11. – 6.11.2022 
(online distanční setkání) vždy průběžné připojení a diskuse během dne 
 
Přítomni:   
 
Dagmar Tabery, Jitka Holá, Jana Bauerová  
 

1. Příprava smlouvy na rok 2023 pro IT specialistu pana Zdeňka Straku 
- Smlouva v přípravné fázi a dojednávání. Bude se měnit výpočet 

odměny pro pana Zdeňka Straku za domluvení podmínek, které jsou 
zatím v projednávání výboru a bude nastaven aktuální systém 
vzájemné spolupráce. 
 

Bez hlasování – přípravná fáze smlouvy 
 

2. Příprava smlouvy na rok 2023 pro účetní klubu paní Ilonu Macákovou 
- Smlouva v přípravné fázi a dojednávání. Paní Ilona Macáková má 

jednorázovou odměnu v částce 1.000, - Kč. Paní Jana Bauerová 
navrhla zvýšit částku na 2.000, - Kč ročně s odůvodněním, že paní 
Macáková jako účetní funguje s precizní přesností a pro klub 
zpracovává nejen výsledky, ale i další náležitosti o která je v průběhu 
roku požádána. 
 

Hlasování 3:0 – odsouhlaseno jednohlasně 
 

3. Odchod předsedkyně na vlastní žádost před ukončením funkčního období. 
 
- Před dvěma měsíci bylo vyhlášeno dvouměsíční období na příjímání 

přihlášek na novou členku či člena výboru klubu. Na adresu klubu 
dorazily 4 přihlášky. Dvě z nich jsou současných členek výboru, paní 
Jany Bauerové a paní Jitky Holé. Obě byly zaevidovány s tím, že o jejich 
přijmutí za členky výboru se nebude členskou základnou hlasovat a 
zůstávají i nadále. Členské základně byla možnost odporu vůči tomuto 
rozhodnutí předložena a do dnešního dne nepřišla žádná nesouhlasná 
reakce.  

-  Jedna z přihlášek bohužel nesplňovala podmínku občanství ČR, což je 
zásadní pro tvorbu zcela nového výboru. Po konzultaci s právními 
zástupci, tito doporučují ponechat vedení výboru ryze české pro 
autentičnost zachování klubu i do budoucna. 

- Jedna z přihlášek nebyla poslána na výborový email, jak bylo 
v podmínkách podání, ale byla zaslána klasickou poštou a dopis se 
ztratil.  



Přihláška byla odeslána dne 24.10.2022 a dohledána byla dne 
1.11.2022 na zcela jiném poštovním depu, než měla být. Právě 
z tohoto důvodu, výbor požadoval zasílání přihlášek na výborový 
email, aby nedošlo k jejich ztrátě. Vzhledem k tomu, že předsedkyně 
klubu paní Dagmar Tabery ve spolupráci s poštovním úřadem tento 
dopis dohledala, byla přihláška přijata dne 1.11.2022. Což je o den 
později, než mělo dojít k doručení. Tato přihláška bude zařazena do 
hlasování o nové člence výboru od 1.1.2023, které bude vyhlášeno dne 
16.11.2022. Jedná se o paní Iva Francová, základna Lounky. Členství 
v klubu od roku 2020. 
 
Hlasování na obsazení členek výboru bude vypsáno v následujícím 
složení: 

Iva Francová 
Jitka Holá 
Jana Bauerová  
 

Jednotlivé funkce si výbor zvolí v průběhu měsíce leden 2023. 
 

HLASOVÁNÍ - 3:0 SCHVÁLENO JEDNOHLASNĚ 
 

4. Předložení smlouvy o budoucím působení současné předsedkyně a 
zakladatelky klubu, paní Dagmar Tabery. 
 
Předsedkyně klubu oznámila výboru, že oproti původnímu rozhodnutí a 
domluvě, uvažuje o tom, odejít z výboru úplně a nebýt ani čestnou 
předsedkyní a členkou klubu. Nechává si lhůtu na rozmyšlenou a po 
poradě s právními zástupci, výbor bude informovat do 30.11.2022. 
 
  Bez hlasování, na vědomí výboru. 
 
 
 

Sepsáno dne 6.11.2022 
Podepsáno: 
 
Dagmar Tabery   Jana Bauerová   Jitka Holá 
 
 
 
 
 
Zveřejněno dne: 8.11.2022 


